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PROTOKÓŁ NR 83.2022 

posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna w dniu 19 grudnia 2022 r. 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie.  

2. Odczytanie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia komisji. 

4. Zaopiniowanie propozycji zmiany Statutu Centrum Kultury i Biblioteki w Osiecznej                   

oraz Statutu Szkolnego Schroniska Młodzieżowego Morena w Osiecznej.  

5. Wolne głosy i wnioski. 

6. Zakończenie obrad. 

 

 

Ad. 1. Otwarcie.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Dokonał otwarcia posiedzenia Komisji. Powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu 

zaznaczył, że Komisja obradować będzie w pięcioosobowym składzie. Nieobecni są:                            

Pani Paula Juskowiak i Pan Mirosław Forszpaniak. 

Lista obecności członków Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna na posiedzeniu w dniu 19 grudnia 2022 r. stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu.  

Ad. 2. Odczytanie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie.  

2. Odczytanie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia komisji. 

4. Zaopiniowanie propozycji zmiany Statutu Centrum Kultury i Biblioteki w Osiecznej                   

oraz Statutu Szkolnego Schroniska Młodzieżowego Morena w Osiecznej.  

5. Wolne głosy i wnioski. 

6. Zakończenie obrad. 

Uwag nie wniesiono – Komisja pracuje, wg przedstawionego porządku obrad.  

Ad. 3. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia komisji Rady Miejskiej. 

W głosowaniu udział wzięło 5 członków Komisji.  

Wszyscy obecni głosowali „za” przyjęciem protokołu. Protokół został przyjęty jednogłośnie.   

Ad. 4. Zaopiniowanie propozycji zmiany Statutu Centrum Kultury i Biblioteki                                    

w Osiecznej oraz Statutu Szkolnego Schroniska Młodzieżowego Morena w Osiecznej. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Oddał głos Panu Burmistrzowi. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Powiedział, że poprosił o to spotkanie, ponieważ w trakcie jutrzejszej sesji chce wprowadzić 

dodatkowe projekty uchwał. Burmistrz wystąpił o zaopiniowanie zmiany statutów: Centrum 

Kultury i Biblioteki w Osiecznej oraz Szkolnego Schroniska Młodzieżowego Morena                                

w Osiecznej. 

Jeżeli chodzi o pierwszą instytucję kultury - w momencie jak była dokonywana fuzja  Biblioteki 

Publicznej w Osiecznej z Miejsko-Gminnym Ośrodkiem Kultury w Osiecznej jednym                                      

z wymogów stawianych przez stronę opiniującą projekt połączenia tych dwóch instytucji było  

utworzenie stanowiska zastępcy dyrektora. Burmistrz powiedział, że od połączenia tych 

jednostek upłynęło kilka lat i zaproponował, aby to stanowisko zlikwidować, stąd niezbędna 

jest zmiana Statutu. § 1 projektu uchwały, który Państwo Radni już mają - stanowi, że w 

załączniku nr 2, czyli w Statucie CKiB w § 10 skreśla się ust. 8, który tworzył stanowisko 

zastępcy dyrektora ds. biblioteki. Ta decyzja jest pokłosiem działań, aby jednostki 

organizacyjne Gminy były tak zarządzane, aby była to organizacja optymalna. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Przeprowadził głosowanie w sprawie zaopiniowania proponowanej zmiany w Statucie.  

Zapytał członków komisji, kto jest „za” pozytywnym zaopiniowaniem zmiany Statutu Centrum 

Kultury i Biblioteki w Osiecznej. 

W głosowaniu udział wzięło 5 członków Komisji.  

Wszyscy obecni głosowali „za”.   

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Podziękował Radnym za pozytywną opinię. 

Burmistrz powiedział, że druga zmiana dotyczy zmiany Statutu Szkolnego Schroniska 

Młodzieżowego Morena pozornie mamy tutaj niekonsekwencje, bo w tym przypadku wnosi się 

o powołanie wicedyrektora ds. administracyjno-gospodarczych.  

Od 1 lipca mamy w Schronisku sytuację nadzwyczajną. Pan Dyrektor Popławski poprosił                         

o rozwiązanie kontraktu. Trzy razy ogłaszaliśmy konkurs, aby wyłonić nowego dyrektora. 

Trzykrotnie ten konkurs zakończony został niepowodzeniem. Do dzisiaj w schronisku 

zatrudniona była jedna osoba, na pełnym etacie, bez jawnych możliwości prowadzenia spraw 

księgowych i organizacyjnych. Burmistrz informował, że poczynił wiele starań, aby wyłonić 

dyrektora, ponieważ ma uprawnienie, aby powołać dyrektora bez konkursu dzisiaj został 

podpisany kontrakt. Nowym dyrektorem został Pan Stanisław Lenartowicz. Pan Dyrektor jest 

zatrudniony na niepełnym etacie. Ze względu na okoliczności, by zapewnić Schronisku 

spokojną przyszłość potrzebne jest działanie, które doprowadzi do finalnego rozwiązania 

takiego, że będzie dyrektor z perspektywą dłuższego działania i powołanie stanowiska 

wicedyrektora wydaje się być niezbędne do tego, aby potencjalny kandydat nabrał formalnych, 

pełnych kwalifikacji, tj. co najmniej 2 lata doświadczenia na stanowisku kierowniczym. Do tej 

pory w Schronisku było jedno stanowisko. Jednak na dłuższą metę nie da się tego tak 

prowadzić, mamy chociażby kwestię urlopu, dlatego oprócz kawałka etatu Dyrektora planuje 

się zatrudnić osobę sprzątającą na ½ etatu, która też będzie pomagać przy prowadzeniu 

Schroniska. Ta propozycja ma na celu dać perspektywę dobrego funkcjonowania Szkolnego 

Schroniska Młodzieżowego Morena w Osiecznej. Pozostałe zmiany w Statucie są to zmiany 

kosmetyczne m.in. piszemy o tym, że Schronisko prowadzi Gmina Osieczna a nie Miasto                          

i Gmina, o tym, że obsługę finansowo-księgową prowadzi Centrum Usług Wspólnych oraz 

nastąpiła zmiana nazwy Międzynarodowej Federacji Schronisk Młodzieżowych. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 
Przeprowadził głosowanie w sprawie zaopiniowania proponowanej zmiany w Statucie.  

Zapytał członków komisji, kto jest „za” pozytywnym zaopiniowaniem zmiany Statutu 

Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Osiecznej. 

W głosowaniu udział wzięło 5 członków Komisji.  

Wszyscy obecni głosowali „za”.  Jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowano zmiany w Statucie 

Schroniska. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Zakończył punkt 4 i otworzył kolejny punkt obrad. 

Ad. 5. Wolne głosy i wnioski.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Zaprosił do dyskusji. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Przekazał, że ma ostateczne stanowisko właścicieli dwóch dziełek we Frankowie, które chcemy 

wykupić pod budowę ujęcia wody. Po geodezyjnym wydzieleniu okazało się, że będzie to 

łącznie niecałe 4000 m2. Zmiana polega na tym, ze ostatnio mówił o cenie 55 zł za 1 m2,                             

ale odbyła się kolejna tura rozmów i właściciele oczekują kwoty 60 zł z 1 m2. Zawarto ugodę    

i za parę dni podpiszemy akt notarialny. 

Radny Rady miejskiej Gminy Osieczna Pan Mariusz Mikołajczak: 

Zapytał, czy przy wykupie działki ze szkołą w Kąkolewie wszystko jest już uzgodnione.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział, że jeżeli chodzi o ten grunt pod fotowoltaikę okazało się, że jak geodeci to 

wymierzyli to działka zamiast 600 m2 miałaby niecałe 750 m2 Właściciel tej działki nie wyraził 

zgody na takie rozwiązanie. Stąd zmniejszyliśmy szerokość wykupionej działki. Pierwsza 

szerokość pasa była troszkę większa niż potrzeba, w tej chwili jest to około 603 m2. Jak będzie 

podział, będzie można podpisać protokół uzgodnień.   

Burmistrz poinformował, że w tym tygodniu nastąpi wykup działki w Ziemnicach bod budowę 

oczyszczalni ścieków.     

Radny Rady miejskiej Gminy Osieczna Pan Mariusz Mikołajczak: 

Zapytał o nowobudowaną ścieżkę rowerową w Kąkolewie, biegnącą za firmą Kambud. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział, że w szeroko rozumianych planach inwestycyjnych Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad jest przewidziany duży remont drogi nr 12, w obrębie miejscowości 

Kąkolewo. W najbliższym czasie nie ma chyba szans na to, żeby ta modernizacja nastąpiła.                 

Ma tam być ścieżka pieszo-rowerowa i rondo albo skrzyżowanie z lewoskrętami.  

Brakuje tylko decyzji, kiedy będą to wykonywać.      

Radna Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Ewa Pietraszewska: 

Zapytała, gdzie zgłasza się jak kontroler prędkości nie działa.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Odpowiedział, że zależy to od tego, kto jest jego właścicielem. Jeżeli jest tabliczka Powiat 

Leszczyński to do Zarządu Dróg Powiatowych. Cześć wskaźników radarowych jest zakupiona 

przez naszą Gminę trzeba sprawdzić jak jest tabliczka.   

Zdaniem Pana Burmistrza kontrolery prędkości mogą nie działać ze względów pogodowych. 

One są zasilane na baterie słoneczne, jak nie ma słońca to kolektory nie ładują akumulatorów.                        

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 
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Zapytał, czy w tym roku nie będzie iluminacji świątecznych.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Potwierdził rezygnację z tegorocznego montowania części iluminacji świątecznych. 

Ad. 6. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Z powodu wyczerpania porządku obrad zakończył posiedzenie Komisji. 

 

 

 

 

 

     Protokołowała      Przewodniczący  

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

    Marta Skorupka 

 

Robert Skrzypek 

 


